
Protokół z posiedzenia Konińskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego w dn. 12.06.2019   
 
 
W posiedzeniu uczestniczyli:  
Juliusz Olędzki Wiceprzewodniczący KRDPP  
Jakub Eltman 
Monika Marciniak KRDPP 
Maria Cybulska KRDPP 
Bartosz Jędrzejczak Pełnomocnik ds. osób niepełnosprawnych i organizacji pozarządowych, 
UM Konin  
Tomasz Gilewski – oficer dostępności UM w Koninie 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.  
Posiedzenie w zastępstwie za nieobecną Ewę Jeżak  otworzył Juliusz Olędzki – 
Wiceprzewodniczący Konińskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. Quorum 
zostało stwierdzone.    
 
 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
 

3. Przyjęcie zaległych protokołów z marca i kwietnia, oraz protokołu z ostatniego 
spotkania z 7 maja – z drobnymi poprawkami.  
 
 

4. Odczytanie prośby Zuzanny Janaszek-Maciaszek, nieobecnej tego dnia na spotkaniu. 
Zapytanie zostało wysłane drogą mailową i dotyczyło dopisania do Programu 
Współpracy z NGO kolejnych zapisów w paragrafie 5: 

- Prowadzenie wytchnieniowych form wsparcia dla osób z niepełnosprawnością i 
ich opiekunów. 

               - Prowadzenie mieszkań treningowych dla osób z niepełnosprawnością 

         - Prowadzenie centrum opiekuńczo-mieszkalnego dla osób z niepełnosprawnością 

               - Świadczenia usług asystenckich dla osób z niepełnosprawnością 

- Transport specjalistyczny dla osób z niepełnosprawnością 

Ustalono, że powyższy wniosek zostanie złożony drogą formalną, poprzez 
formularz zgłoszeniowy w Urzędzie Miejskim.  

5. Głos zabrała Maria Cybulska. Zaproponowała, żeby zmienić termin przesuwania 
funduszy z niewykorzystanych grantów na wkład własny z 30 czerwca na 30 kwietnia. 
Dzięki temu, te niewykorzystane fundusze mogłyby zostać sprawniej przesunięte na 
Małe Granty.  Organizacje Pozarządowe będą mogły realizować swoje projekty już w 
okresie wakacyjnym. 
 



6. Odczytanie pisma od Bartosza Jędrzejczaka, z zapytanie czy KRDPP będzie 
przygotowywać w tym roku konkurs Supernova i Przedsiębiorca z Sercem.  
Członkowie KRDPP przegłosowali, że zajmą się tymi konkursami. Głos zabrała Maria 
Cybulska, która zaproponowała wrześniowe spotkanie w tej sprawie, na którym ustali 
się zmiany w regulaminie i formułę konkursów. 
 
 

7. Wolne wnioski: 
 
- Juliusz Olędzki opowiedział o konferencji dotyczącej programu „Podwórka – nasza 
wspólna przestrzeń”. Wytłumaczył, jaka jest idea projektu i zaprezentował materiały 
konferencyjne. 
 
- Juliusz Olędzki opowiedział o Sesji Rady Miasta, która odbyła się 29 maja.  
 

8. Posiedzenie zakończył Juliusz Olędzki. Kolejne spotkanie zaplanowano na wrzesień, 
po przerwie wakacyjnej/  

 


